
2017D17307 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, belast met het voorbereidend 
onderzoek van het wetsvoorstel, heeft de eer verslag uit te brengen in de 
vorm van een lijst van vragen. 

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare 
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Nr. Vraag 

1. Kunt u de meerjarige raming geven van de mutaties in de 
belastingontvangsten? Die lijkt te zijn weggevallen. 

2. Kunt u aangeven welke belastingen een meevaller vertonen van 
€ 5.302.725.000 euro? Kunt u het dus uitsplitsen per belasting? 

3. Kunt u de totale werkelijke uitgaven voor de Belastingdienst in 
2012–2016 geven en de geraamde uitgaven in 2017–2021? 

4. De Belastingdienst krijgt in artikel 1 een bijdrage van € 133 
miljoen uit artikel 10, maar deze post is niet terug te vinden bij 
artikel 10. Kunt u aangeven waar de aanvullende post voor de 
Investeringsagenda onder artikel 10 zich bevindt en hoe die 
gefinancierd wordt? 

5. Kunt u zelf nog begrijpen hoe de financiële stromen van de 
Investeringsagenda lopen en hoe die verantwoord worden 
richting het parlement? Zo ja, kunt u daar dan een begrijpelijke 
uitleg van zeg twee A4’tje van geven? 

6. Hoeveel externen zijn er nu werkzaam bij de Belastingdienst en 
waar zijn die werkzaam? 

7. Hoeveel mensen die als externe zijn ingehuurd door de 
Belastingdienst zijn met een vertrekregeling eerder bij de 
Belastingdienst vertrokken? 

8. Waarom is er 82 miljoen euro extra nodig voor de inhuur van 
externen bij de Belastingdienst? Bij welke projecten worden die 
externen ingezet? 

9. Hoeveel mensen zijn er tot nu toe geworven bij de douane en 
bij de Belastingdienst in 2016 en 2017? 

10. Hoeveel van de mensen die bij de douane en bij de FIOD zijn 
aangenomen tot nu toe zijn VWNW-kandidaten? 

11. Wat is de «Aanvullende Post»? Hoe groot is deze? En waar 
is/was hij voor bedoeld? 

12. ’Voor de uitvoering van de Investeringsagenda is vanuit de 
Aanvullende Post € 80,6 mln overgeheveld voor de instroom 
van nieuwe medewerkers en innovatieve projecten». Kunt u 
aangeven op welke functies en projecten dit ziet? 

13. Hoeveel middelen zijn er aanvullend vrijgemaakt binnen de 
begroting van Financiën voor het aannemen van personeel in 
bedrijfskritische functies om daarmee de continuïteit van het 
primaire proces te borgen? Om hoeveel fte’s gaat het? 

14. Wat zijn de gevolg van het overhevelen van de middelen die 
gereserveerd stonden voor Switch naar artikel 1 voor de 
bekostiging van de vertrekregeling en het programma 
rationalisatie van de Belastingdienst? 

15. Welke balansposten zijn er voor de Investeringsagenda? Welke 
balansposten zijn er daarnaast voor de Belastingdienst? 

16. Is er met betrekking tot de mutaties Belastingdienst een verschil 
tussen het overhevelen van bedragen, het vrijmaken van 
middelen en het beschikbaar stellen van middelen? 

17. Waarom is er € 53,3 voor de vertrekregeling overgeheveld 
vanuit artikel 10? 

18. Kunt u uitsplitsen naar welke posten in artikel 1 de € 88 miljoen 
vanuit artikel 10 is overgeboekt? 

19. Wat is het «programma realisatie» dat bijdraagt aan het 
oplossen van de legacyproblematiek? 

20. Kunt u een totaal geactualiseerd overzicht geven van alle 
uitgaven die gedaan zien voor de Investeringsagenda en alle 
verplichtingen die zijn aangegaan voor de investeringsagenda 
over de periode 2015–2022? 
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21. Op 7 juni 2016 heeft het Hof geoordeeld dat er een wanverhou-
ding bestaat tussen het niet tijdig betalen van de motorrijtui-
genbelasting (MRB) en de opgelegde verzuimboete; waarom is 
dit niet eerder verwerkt in de begroting 2017 (bij het opstellen)? 
Waarom was het een wanverhouding? 

22. Kan er een toelichting worden gegeven op de «bijdrage aan 
Logius» van € 29,9 miljoen? 

23. Wat zijn «additionele middelen voor IV-uitgaven ten behoeve 
van de continuïteit van het primaire proces»? Wat zijn 
«IV-uitgaven»? 

24. Waarom was er in 2016 onderuitputting op het apparaatbudget 
van de Belastingdienst? Hoeveel bedroeg de onderuitputting? 

25. Kan er een toelichting gegeven worden op «een structurele 
meevaller binnen het boetedossier» (€ 15 miljoen)? Waar gaat 
dit precies over? 

26. Verwacht u dat de implementatie van PSD2 in beide Kamers 
nog in 2017 wordt afgerond? Zo nee, waarom reserveert u dan 
al budget voor AFM- toezicht in 2017? Zo ja, wat is de huidige 
planning van de ingangsdatum van PSD2? 

27. Wordt de AMvB die het depositogarantiestelsel op de BES-
eilanden zal regelen, nog voorgehangen bij de Tweede Kamer? 

28. Hoe verschilt het DGS voor de BES van het Nederlandse DGS? 
Op welke punten verschilt het en waarom? 

29. Waarom worden nu al de kosten voor PSD2 verwerkt in de 
begroting, terwijl de implementatiewet nog niet eens is 
aangeboden aan de Tweede Kamer? Wanneer komt de 
implementatiewet naar de Tweede Kamer? 

30. Als in 2016 het IMVO-bankenconvenant al is afgesloten, 
waarom is dit dan niet al regulier verwerkt in de begroting 
2017? 

31. Waarom kunnen de kosten van CDFD niet naar beneden, nu 
blijkt dat het legestarief per afgenomen Wft-examen niet 
kostendekkend is en dus verhoogd moet worden? 

32. Waarom worden nu al de kosten voor het UBO-register 
verwerkt in de begroting, terwijl de implementatiewet nog niet 
eens is aangeboden aan de Tweede Kamer? Wanneer komt 
deze implementatiewet naar de Tweede Kamer? 

33. Waarom worden de extra kosten van het toezicht op de 
BES-eilanden niet omgeslagen naar de financiële instellingen? 

34. Kunnen we de verkoopopbrengst van aandelen a.s.r. van 
halverwege juni 2017 nog verwerken in de eerste suppletoire 
begroting, aangezien we al op de hoogte zijn van de opbrengst 
voorafgaand aan het vaststellen van de gewijzigde begroting? 

35. Wordt hiermee het totale bedrag aan kapitaaluitbreiding TenneT 
hoger, aangezien vermeld staat dat er niets verandert aan de 
uitgaven, die nog altijd in 2017 t/m 2019 gepland staan? 

36. Kunnen niet regelmatig gebruikte afkortingen voortaan allemaal 
gewoon worden uitgeschreven? 

37. Wat zijn IF’ers? Wat is desaldering van IF’ers? 
38. Er zijn middelen die gereserveerd stonden voor Switch 

overgeheveld naar artikel 1 voor het bekostigen van de 
vertrekregeling van de Belastingdienst; hoeveel middelen 
stonden er gereserveerd voor Switch in de post onvoorzien? 
Kunt u een overzicht geven van alle reserveringen binnen de 
post onvoorzien? 
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39. Kunt u aangeven wat de stand is van de post onvoorzien in de 
jaren 2018 tot en met 2021? Waar worden de enorme schomme-
lingen door veroorzaakt? Klopt het dat de post onvoorzien in 
2021 ruim 20 miljoen negatief is? Waarom is dit?
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